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משק הבקר והחלב 409 דברים בשם אומרם

מנכ"ל יצרני החלב הישראלי, ליאור שמחה, שנכנס לתפקידו 
לפני כ-3 חודשים, עורר רעש טוב ויוצר תקשורת חיובית 

לענף החלב בפרט ולחקלאות הישראלית בכלל. ענף החלב 
נמצא בעצימות גבוהה בכל אמצעי התקשורת ונותן פייט 

אל מול הכוחות הקפיטליסטיים המאיימים לפרק אותו ואת 
החקלאות כחול לבן. כך גם המיתוג החדש של ההתאחדות 

שנתפסה בעיניי רבים כמיושנת וארכאית ובעולם של דימויים, 
המיתוג הזה, לא פחות חשוב. שמחה ממוקד מטרה, למתג 

מחדש את הענף, מגדליו ואת החקלאות בכלל. ליאור שמחה, 
הבא בין השאר, מעולם השיווק, הפרסום והמדיות, הבין 

מיד כי המאבק האמיתי לא יהיה ברחובות אלא בטוקבקים, 
ברשתות החברתיות, בעיתונות השמרנית ובתקשורת 

הדיגיטלית. כי המאבק על דעת הקהל, הוא בעצם המאבק 
האמיתי שיביא בין השאר להסכם טוב עבור הרפתנים ויתרום 
תרומה מכרעת לעתיד הענף. יהיה מי שיאמר כי זה בדיוק מה 

שהיה חסר להתאחדות ודם חדש, הוא תמיד, דם טוב. אך 

ליאור שמחה עובד, ללא הרף, מסביב 
לשעון, הוא נוכח בתקשורת, כותב 
טורי דעה, משתתף בפאנלים, חיבר 

קבוצות, ואף יצר שיתופי פעולה, 
פתאום הדעה שלנו נשמעת, נוכחת, 
בכל מדיה אפשרית. זה נכון שבמבחן 

התוצאה, ההסכם שייחתם מול 
הממשלה, הוא חזות הכל, הצלחה 

או כישלון, אך כיום ניתן לומר, ללא 
ספק, מנכ"ל התאחדות יצרני החלב 
)כן, הוא גם הספיק להחליף שם( 
עושה גלים, בתקווה שכולנו נעלה 

ביחד על הגל הנכון •

נאבקים על הפרנסה שלנו. ליאור שמחה

ראובן זלץ

ליאור שמחה
"אני מברך על היכולת 

שלנו לאחד כוחות וללכת 
ביחד קדימה"
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מבחינת ליאור שמחה, הרי שהצלחתו העיקרית, נכון להיום, 
גיבוש המחנה והיכולת של המושבניקים והקיבוצניקים, לעבוד 
בהרמוניה למען המטרה המשותפת. ליאור "זה לא מובן מאליו 

ואני מאוד שמח על המציאות החדשה עליה דברתי ולמענה 
נאבקתי. רק בכוחות משותפים, מאוחדים, נצליח במשימה 

המורכבת של כולנו. אני שמח לומר כי כיום, המושבניקים, גם 
בינם לבין עצמם וגם מול הקיבוצניקים, עובדים בהרמוניה, 

דבר שלא קרה זמן רב. יש לפנינו מטרות גדולות, חלקן 
מורכבות ורק ביחד נצליח, זה לא סיסמא, זה אמיתי, אנחנו 

באמת עובדים ביחד"

עדיין אין הסכם
ובאשר להסכם מול הממשלה שכבר נכנס לדיונים רציניים, 

הוקפא, שוב, בגלל הפוליטיקה ועל כך אומר ליאור "תשמע, 
עדיין אין הסכם ולא בטח שיהיה לפני הבחירות, אך אנחנו 
נמצאים בימים דרמטיים של מו"מ מייגע וקשה מול משרד 

האוצר שבסיומו אנחנו מקווים להגיע להסכם טוב, יעיל 
שיסדיר את המשך פיתוחו ושגשוגו של ענף החלב שלנו. 
אך העסק נעצר בגלל אילוצי הפוליטיקה ועדיין אני חייב 

לומר כי ימים קשים עוברים על ישראל, לא רק בפן הכלכלי, 
פוליטי והבריאותי, אלא לאחרונה אנחנו שומעים את קול 

הימין הכלכלי הולך ומתגבר וההפרטות הפכה למילה שכיחה 
במסדרונות האוצר. ההפרטות הפכו להיות יעד ומטרה, מאות 

אלפי עובדים מוצאים את עצמם מחוץ למעגלי העבודה 
ובקשיי פרנסה, בעוד שאנשי האוצר מקדמים את האג'נדה 

הכלכלית המקדשת הפרטות בכל מחיר. אני רואה את רווחי 
רשתות המזון והטייקונים המשתלטים על המדינה ומוצא את 

עצמי כועס מול אטימות ממסדית ועל הצורך שלי ושל כולם 
להיאבק על המשך הפרנסה של כולנו"

בעצם התחלת לעשות רעש?
"כן, בהחלט, זה מה שחשוב בעידן הזה, המאבק על דעת 

הקהל, היא לא פחות מקריטית עבורי משק החלב הישראלי. 
בימים אלה רתמנו קבוצות גדולות של תנועות הנוער בכדי 
שיעזרו לנו להילחם מול תופעת ההפרטה. אנחנו נמצאים 

בדקה התשעים וזו בעצם קריאת השכמה לכולנו, כל חקלאי 
ישראל, אל מול מדינתנו האהובה ההולכת ומתפוררת מולנו. 

הפרטת ענף המזון כמו גם היעדר תכנון לביטחון מזון עתידי, 
הינו דגל אדום ותמרור אזהרה לכולנו ולא רק למתפרנסים 

מענף החלב. לפני ימים אחדים השתתפנו בכנס מיוחד 
לביטחון המזון ואני שמח שראשי המשק מתחילים להבין את 
הנושא החשוב הזה. ולצד המשך טיפוח הענף מהפן המקצועי, 
מחקרי ודאגה לרווחיות המגדלים, הרי שאין ספק כי המאבק 

על הצרכן הישראלי וגיוסו למעננו, הוא אחד מהדברים 
החשובים בעיניי. באשר לשנה שבפתח, הרי שנכון לסגירת 

הגיליון אמצע דצמבר, אין הרבה חדש, לא באשר להסכם, או 
בכל תחום אחר. אך ליאור משוכנע כי השנה שבפתח תביא 

איתה בשורות טובות יותר לענף "אני בטוח שתהיה לנו 
שנה טובה יותר ואנחנו נצעיד את הענף קדימה, אין אופציה 
אחרת, אנחנו נלחמים כאן על הפרנסה שלנו, לא פחות".  ▲

חברת א.ב. מתכננים
לכבוד הכנס השנתי ה-32 למדעי הבקר
אתכם לאורך כל הדרך!

ronen@abt.co.il
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